

Level: Five

Subject: Islamic Education

Due date: 08/03/2026



المستوى: الخامس

المادة: التربية الإسلامية

تاريخ التسليم: ٢٠٢٦/٣/٨

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible.

التمرين الأول: بناءً على ما تعلمناه من سورة المطففين , ماهو الدرس الذي تعلمناه عن الأمانة في المعاملات التجارية؟ يمكنكم كتابة الإجابة فقط في دفتر الواجب البيتي.

Exercise1: Based on what we have learned from SURAH AL-MUTAFFIFIN , what lesson did we learn about honesty in business transaction? You can write the answer only in your homework book.

.....
.....

التمرين الثاني: في سورة المطففين يُذكر الفجار والأبرار. اذكروا صفتين لكل منهما واكتبوها في دفتر الواجب البيتي:

Exercise 2: In Surah Al-Mutaffifin, . **THE WICKED and the righteous** are mentioned. Name two qualities for each of them and write them in your homework book:

.....
.....
.....
.....

التمرين الثالث: اكتبوا الآيات ١-٦ من سورة المطففين في دفتر الواجب البيتي.

Exercise 3: Write verses 1-6 from surah Al-mutaffifin in your homework book.

.....
.....
.....